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Abstract (en)
The invention relates to an arrangement for transmitting control signals from a transmitter (4, 4'; 5, 5') via control lines (1) to actuators of a crane
system (6, 6'; 7, 7') as receivers. In this arrangement, the control signals are addressed in a coder on the transmitter side (for example suspended
key control (2)). At the receiver end (for example trolley (7, 7'), crane (6, 6'), tandem crane and so forth), there is a decoder which allocates the
incoming control signals to the respective actuators. In this manner, only a small number of lines is now needed for the entire transmission path
between transmitter (4, 4'; 5, 5') and receiver (6, 6'; 7, 7'). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung zur Übertragung von Steuersignalen von einem Sender (4,4';5,5') über Steuerleitungen (1) nach Stellgliedern
einer Krananlage (6,6';7,7') als Empfänger. Bei dieser Anordnung erfolgt auf der Senderseite (z.B. Hängetaster (2)) in einem Coder die Adressierung
der Steuersignale. Auf der Empfängerseite (z.B. Katze (7,7'), Kran (6,6'), Tandemkran u.s.w.) ist ein Decoder vorhanden, der die ankommende
Steursignale den jeweiligen Stellgliedern zuordnet. Es wird auf diese Weise für den gesamten Übertragungsweg zwischen Sender (4,4';5,5') und
Empfänger (6,6';7,7') nur noch eine geringe Anzahl von Leitungen benötigt. <IMAGE>
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